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Dotyczy: Postępowania prowadzonego w trybie przetargu nieograniczonego na „Transmisję danych 

WAN”. 

 

 Do Pomorskiego Oddziału Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia z siedzibą w Gdańsku  

przy ul. Marynarki Polskiej 148 w dniu 20.02.2015r.  wpłynęły zapytania dotyczące treści specyfikacji 

istotnych warunków zamówienia, na które zgodnie z art. 38 ustawy  z dnia 29 stycznia 2004r. - Prawo 

zamówień publicznych (t.j. Dz. U. z 2013 r., poz. 907 ze zmianami), Zamawiający udziela odpowiedzi. 

Pytanie 1 

Proszę o udostępnienie formularza ofertowego – załącznik nr 3 do SIWZ, oraz załączników: 4,5,6 w 

formie doc (np. word). Jednocześnie proszę o udostępnienie dokumentacji przebiegu światłowodu 

zapasowego o której mowa w zał. nr 1 do specyfikacji 

Odpowiedź: 

1. SIWZ została udostępniona w wersji edytowalnej na stronie Zamawiającego www.nfz-gdansk.pl  

2. Dokumentacja przebiegu światłowodu zapasowego zostanie zgodnie z zapisami załącznika nr 1 do 

SIWZ  pkt 4 lit. k  zostanie udostępniona na indywidualne prośby potencjalnych Wykonawców na 

wskazany przez Wykonawcę adres. 

Pytanie 2 

Czy Zamawiający nie  będzie miał potrzeby korzystania z usługi dostępu do internetu w lokalizacji 

Gdańsk Podwale Staromiejskie 69  po 30.04.2016 czy też planuje to włączyć do innego postępowania? 

Odpowiedź: 

Zamawiający planuje ww. usługę włączać do innego postępowania. 

Pytanie 3: 

WAG-Z.261.1.2015 Gdańsk, dnia 23 lutego 2015 r. 

 

 

Odpowiedzi na pytania 

Wszyscy zainteresowani 

 

 

http://www.nfz-gdansk.pl/


W projekcie umowy-zał. 2 do SIWZ w par. 11 Zamawiający wskazuje na możliwość zmiany umowy w 

związku ze zmianą struktury organizacyjnej POW NFZ możliwe będzie zmniejszenie wartości umowy. 

Czy Zamawiający przewiduje sytuację odwrotną, tj zmianę struktury organizacyjnej i zwiększenie ilości 

węzłów sieci WAN i tym samym zwiększenie wartości umowy? 

Odpowiedź: 

Zamawiający nie przewiduje zwiększenia ilości węzłów sieci WAN. 

 

Udzielone odpowiedzi należy uwzględnić przygotowując ofertę. 

Biorąc pod uwagę treść udzielonych wyjaśnień należy stwierdzić, iż   nie jest wymagane przedłużenie 

terminu składania ofert. 

 

 

 

      Przewodniczący Komisji Przetargowej 

       Aleksandra Łomowska  


